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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni az Ember i
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Mi az oka a több mint félmilliárdos költségemelkedésnek? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

603 millió forinttal kerül többek az eredetileg tervezettekhez képest a szombathelyi Haladás -
stadionjának és a mellette épített csarnoknak a költségvetése . A Swietelsky és a ZÁÉV álta l
jegyzett beruházás összege 13,1-r ő l 13,7 milliárd forintra (+áfa) emelkedett. A szeptemberbe n
átadni tervezett sportkomplexum költségeinek emelkedését a közbeszerzési értesít őben a
közbeszerzési törvény megváltozásával magyarázzák .

Kérem Miniszter Úr szíves tájékoztatását arra vonatkozóan, hogy mi indokolja a so k
százmilliós költségemelkedést !

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . június 28 .

Tisztelettel,

eider Tamás
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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